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Ärendelista 
Paragraf Ärende Diarie-

nummer 
§ 118 Medborgarförslag om att kommunens lokaler ska 

vara djurfria 
2023/55 

§ 119 Medborgarförslag om gratis blöjor i förskolan 2023/716 
§ 120 Motion att årskurs 5 får gå på Furulundsskolan i 

Lillhärdal 
2023/791 

§ 121 Ungdoms- och demokratidagen samt höstrocken 
2024 

2024/276 

§ 122 Riktlinje för utbildning i anpassad grundskola 2024/455 
§ 124 Medel till investeringar, bildningsförvaltningen 2024/234 
§ 125 Lokalbehov Funäsdalens skola 2024/294 
§ 126 Personlig assistent IDAMIC Funäsdalen 2024/393 
§ 129 Medlemskap i gränskommittén Fellesrådet 2024/523 
§ 130 Kommunledningsförvaltningens organisation 2024/521 
§ 131 Sommarbonus för timanställda inom vård, 

omsorg, kök, service samt barnomsorg 
2024/550 

§ 132 Detaljplan Funäsdalen 8:112 2024/520 
§ 133 Färdtjänsttaxa 2024/478 
§ 134 Tilläggsanslag fastighetsinvesteringar 2024/552 
§ 135 Budget 2025 2024/92 
§ 136 Meddelanden  
§ 137 Delegationsbeslut  
§ 138 Redovisning Härjedalsförslag 2024/538 
§ 139 Redovisning ej färdigberedda medborgarförslag 2024/541 
§ 140 Redovisning verkställighet bifallna 

medborgarförslag 
2024/542 

§ 141 Redovisning ej färdigberedda motioner 2024/543 
§ 142 Redovisning verkställighet bifallna motioner 2024/544 
§ 143 Översyn av samverkansavtal gällande 

gemensamma nämnden för upphandling, 
lagerhållning och distribution av 
sjukvårdsprodukter samt hjälpmedel 

2024/594 

§ 144 Övrig fråga, bolagsstyrelse Härjegårdar 
fastighets AB 

 

§ 145 Övrig fråga, återrapportering från de kommunala 
bolagens styrelsemöten 
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§ 146 Övrig fråga, uppföljning av riktlinjen för 
lönebildning 

 

§ 147 Övrig fråga, utvärdering av den politiska 
organisationen 

 

§ 148 Övrig fråga, översyn skolområden  
§ 149 Samordningsförbundets verksamhet, information  
§ 150 Räddningstjänstförbundets verksamhet, 

information 
 

§ 151 Industriell symbios, information  
§ 152 Ekonomisk uppföljning  
§ 153 Rekrytering av ny kommunchef, information  
§ 154 Lokaler för Södra skolan i Sveg, information  
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Medborgarförslag om att kommunens lokaler ska vara 
djurfria 

Beslut 

Kommunstyrelsen bifaller medborgarförslaget och beslutar att kommunens 
lokaler ska vara djurfria. Ledarhundar, tjänstehundar och djur utifrån 
rehabilitering, social kontakt och så kallade läsarhundar undantages. 
Undantag beslutas av verksamhetsansvarig. 

Ärende 

En person som bor i kommunen föreslår att kommunens lokaler ska vara 
djurfria, med undantag för ledarhundar, tjänstehundar och djur för 
rehabilitering, för social kontakt eller så kallade läsarhundar. Det ska noga 
prövas om det är lämpligt i det enskilda fallet innan undantag görs. 

Kommunens lokaler ska vara så tillgängliga som möjligt. Vistas djur i 
kommunens lokaler kan det medföra att människor med allergier och 
exempelvis hundrädsla inte kan vistas i lokalerna. 

Finansiering 
Beslutet behöver ingen finansiering. 

Förslag från beredande organ 

Kommunledningsutskottets förslag: 

Kommunstyrelsen bifaller medborgarförslaget och beslutar att kommunens 
lokaler ska vara djurfria. Ledarhundar, tjänstehundar och djur utifrån 
rehabilitering, social kontakt och så kallade läsarhundar undantages. 
Undantag beslutas av verksamhetsansvarig. 

Förslag under sammanträdet 

Karin Holmin (VH) biträdd av Bo Danielsson (V) föreslår att 
kommunstyrelsen beslutar enligt kommunledningsutskottets förslag. 
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Beslutsgång 

Ordförande frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt 
kommunledningsutskottets förslag och fastslår att svaret är ja. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Kommunchef 
Förslagsställare 
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Medborgarförslag om gratis blöjor i förskolan 

Beslut 

Kommunstyrelsen avslår medborgarförslaget om att barn vid förskolan ska 
erbjudas gratis blöjor. 

Ärende 

En person som bor i kommunen föreslår att barn vid förskolan ska erbjudas 
gratis blöjor. 

Enligt Skolverket finns det inga uttryckliga regler som säger vad som ingår i 
maxtaxan, men enligt förarbetena ska måltider alltid ingå i avgiften. Enligt 
en dom från Kammarrätten i Stockholm i juni 2019 (mål nr 10160–18) ska 
även blöjor ingå i avgiften. Domstolen bedömer att vårdnadshavare belastas 
med en kostnad som är en nödvändig förutsättning för att barnen ska kunna 
delta i förskolans verksamhet. Kostnaden är därför en avgift i strid med 
maxtaxan. Domen överklagades till Högsta förvaltningsdomstolen som inte 
beviljade prövningstillstånd. Kammarrättens dom står därför fast i det 
prövade målet. En kammarrätts dom är dock inte i sig prejudicerande och det 
är därmed de befintliga skrivningarna i skollagen som gäller. Detta gör att 
det är lite oklart hur kommunerna ska förhålla sig till detta.  

Sveriges Kommuner och Regioner (SKR) har analyserat domen och anser i 
dagsläget att det inte finns underlag för att rekommendera att kommunerna 
ändrar sina rutiner gällande tillhandahållande av blöjor i förskolan. 

Finansiering 
Den uppskattade kostnaden hamnar på drygt 500 000 kronor per år. 
Kostnaden ryms ej i befintlig budget utan skulle vid ett bifall till 
medborgarförslaget kräva ett tilläggsanslag. 

Förslag från beredande organ 

Bildningsutskottets förslag: 

Kommunstyrelsen avslår medborgarförslaget om att barn vid förskolan ska 
erbjudas gratis blöjor. 

Förslag under sammanträdet 

Johan Fredholm (M) biträdd av Bo Danielsson (V) föreslår att 
kommunstyrelsen beslutar enligt bildningsutskottets förslag. 
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Beslutsgång 

Ordförande frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt bildningsutskottets 
förslag och fastslår att svaret är ja. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Förslagsställare 
Förvaltningschef bildning 
Rektorer för förskolan i Härjedalen 
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Motion att årskurs 5 får gå på Furulundsskolan i 
Lillhärdal 

Beslut 

Kommunstyrelsens förslag: 

Kommunfullmäktige avslår motionen om flytt av årkurs 5 från Norra skolan 
i Sveg till Furulundsskolan i Lillhärdal. 

Ärende 

Jeannette Ek (V) föreslår att årskurs 5 får gå på Furulundsskolan i Lillhärdal. 
I motionen framhålls att man av erfarenhet vet att förskola och skola är 
viktiga faktorer för inflyttning och utveckling av en bygd, och att det därför 
är det viktigt att Furulundsskolan inte läggs ned. Därför föreslår Ek att 
årskurs 5 flyttas från Norra skolan i Sveg till Furulundsskolan i Lillhärdal. I 
motionen framhålls också att en sådan flytt skulle ge utrymme för att påbörja 
en renovering av Norra skolan i Sveg. Vidare framhålls att det viktigt att hela 
Härjedalen får leva. 
 
Bildningsförvaltningens utredning visar att förslaget inte är förenligt med 
gällande skollagstiftning och att principen om barnets bästa inte har beaktats. 

Vid dialog mellan bildningsförvaltningens utredare, Norra skolans 
tillförordnade rektor samt arbetslaget för årskurs 4 gjordes den gemensamma 
bedömningen att barnkonventionens grundläggande princip om barnets rätt 
att göra sin röst hörd i detta fall skulle kunna leda till oro hos både barn och 
vårdnadshavare och att en prövning av barnets bästa därför bör få företräde i 
förhållande till artikel 12 i barnkonventionen. Utredningen har därför gjort 
en prövning av barnets bästa enligt barnkonventionens tredje artikel och 
granskat de lagrum i skollagen som bedöms relevanta för beslut. Slutligen 
har en bedömning av förslagets ekonomiska, säkerhetsmässiga samt 
miljömässiga konsekvenser gjorts. 

Finansiering 
Som stöd för beslut har Länstrafiken tittat på tre alternativ som skulle kunna 
bli aktuella vid beslut om skolskjuts för årskurs 5 mellan Sveg och 
Lillhärdal: 
 
Alternativ 1: tillköp av fordon i SÄk-avtalet (avtal om särskild 
kollektivtrafik i Berg och Härjedalen) 
Alternativ 2: tillköp av fordon i linjetrafikavtalet 
Alternativ 3: körningen ryms inom befintliga fordon i linjetrafiksavtalet 
 
För dessa alternativ har kostnadsberäkningar gjorts. Länstrafiken har i detta 
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skede inte undersökt vad som är praktiskt genomförbart, men poängterar att 
även kostnaden för skolskjuts för de elever som bor i byarna utanför Sveg 
skulle kunna öka beroende på ramtider och om de passar med ordinarie 
avgångs- och ankomsttider i Sveg. 
 
Kostnaderna för de olika alternativen varierar, främst beroende på om tillköp 
av nytt fordon krävs, och ett bifall till motionen skulle kräva tilläggsanslag i 
varierande grad beroende på tillgänglig och genomförbar lösning av skol-
skjuts. I Länstrafikens underlag lyfts även bristen på chaufförer och långa 
leveranstider vid inköp av nya fordon fram som viktiga påverkansfaktorer.  
 
Förslaget om flytt av årskurs 5 från Norra skolan till Furulundsskolan skulle 
även ha en negativ miljöpåverkan i form av ökade transporter med fossila 
drivmedel och ökade koldioxidutsläpp. Även trafiksäkerhet och risk för 
trafikolyckor har beaktats vid bedömningen. 

Förslag från beredande organ 

Bildningsutskottets förslag: 

Kommunfullmäktige avslår motionen om flytt av årkurs 5 från Norra skolan 
i Sveg till Furulundsskolan i Lillhärdal. 

Förslag under sammanträdet 

Johan Fredholm (M) föreslår att kommunstyrelsen beslutar enligt 
bildningsutskottets förslag.  

Bo Danielsson (V) föreslår att kommunfullmäktige bifaller motionen. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt bildningsutskottets 
förslag eller enligt Danielssons förslag och fastslår att kommunstyrelsen 
beslutar enligt bildningsutskottets förslag. 

Reservation 

Bo Danielsson (V) reserverar sig mot kommunstyrelsens beslut. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Förvaltningschef bildning 
Kvalitetsutvecklare bildning 
Rektor Norra skolan 
Rektor Furulundsskolan 
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Ungdoms- och demokratidagen samt höstrocken 2024 

Beslut 

Kommunstyrelsen avslår förvaltningens förslag och pausar tillfälligt 
ungdoms- och demokratidagen samt höstrocken utifrån det ekonomiska 
läget. Beslutet påverkar inte ungdomsdialogmötena mellan ungdomar och 
politiker, som hålls enligt plan. 

Ärende 

Härjedalens kommun tillsammans med Bergs kommun planerar att 
genomföra en gemensam ungdoms- och demokratidag efter några år av 
pandemi, då endast en digital träff hållits. 
 
Fram till 2018 fanns en budget på 250 000 kronor för arrangemanget. Det 
var då uppdelat på 150 000 kronor för höstrocken och 100 000 kronor för 
Ungdoms- och demokratidagen.  
 
När samhällsutvecklingsförvaltningen tog över 2019 följde ingen budget 
med. Efter det kom några år av pandemi. Men när arrangemanget skett har 
förvaltningen tagit av egna medel. 
 
När nu arrangemanget lämnas över till bildningsförvaltningen igen så finns 
det ingen budget för detta. Då ungdomsdemokratidagen och höstrocken 
kommer genomföras årligen, kommer bildningsförvaltningen ha med 
kostnaden på 250 000 kronor som en önskad budgetutökning i budgetarbetet 
inför 2025. 

Finansiering 
Kommunstyrelsens konto för oförutsedda utgifter med 250 000 kronor. 
Specifikation av kostnader:  
Ungdoms och demokratidagen 100 000 kronor. 
Höstrocken 150 000 kronor. 

Förslag från beredande organ 

Bildningsutskottets förslag: 

Kommunstyrelsen avslår förvaltningens förslag och pausar tillfälligt 
ungdoms- och demokratidagen samt höstrocken utifrån det ekonomiska 
läget. Beslutet påverkar inte ungdomsdialogmötena mellan ungdomar och 
politiker, som hålls enligt plan. 
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Förslag under sammanträdet 

Johan Fredholm (M) biträdd av Karin Holmin (VH) och Jan Johansson (SD) 
föreslår att kommunstyrelsen beslutar enligt bildningsutskottets förslag. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt bildningsutskottets 
förslag och fastslår att svaret är ja. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Verksamhetschef kulturskolan 
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Riktlinje för utbildning i anpassad grundskola 

Beslut 

Kommunstyrelsen antar riktlinje för utbildning i anpassad grundskola. 

Ärende 

Anpassade grundskolan är till för barn mellan 7 och 16 år som har en 
intellektuell funktionsnedsättning eller en förvärvad hjärnskada och är ett 
alternativ till grundskolan. Anpassade grundskolan är anpassad efter varje 
elevs förutsättningar och behov. Den ska bland annat ge kunskaper och en 
god grund för att kunna delta aktivt i samhället. Den ska också bidra till 
personlig utveckling och social gemenskap. 
 
Enligt Skollagens 11 kap. 2 § ska den anpassade grundskolan ge elever med 
intellektuell funktionsnedsättning en för dem anpassad utbildning som ger 
kunskaper och värden och utvecklar elevernas förmåga att tillägna sig dessa. 
 
Genom gemensamma riktlinjer säkerställer kommunen att grundskolorna i 
Härjedalens kommun arbetar enhetligt gällande utbildning i anpassad 
grundskola. 

Finansiering 
Ingen finansiering krävs. 

Förslag från beredande organ 

Bildningsutskottets förslag: 

Kommunstyrelsen antar riktlinje för utbildning i anpassad grundskola. 

Förslag under sammanträdet 

Johan Fredholm (M) föreslår att kommunstyrelsen beslutar enligt 
bildningsutskottets förslag. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt bildningsutskottets 
förslag och fastslår att svaret är ja. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Kvalitetsutvecklare bildningsförvaltningen 
Rektorer grundskolan 
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Medel till investeringar, bildningsförvaltningen 

Beslut 

Kommunstyrelsens förslag: 

Kommunfullmäktige bifaller 3 miljoner kronor för inventarier till 
Sonfjällsskolan samt 1,7 miljoner kronor för en lastbil till gymnasiet. 

Ärende 

När ombyggnationen av Sonfjällsskolan är klar behöver skolan utrustas med 
diverse inventarier till en kostnad av 3 miljoner kronor. 
 
Gymnasiet har leasat en lastbil till fordons- och transportprogrammet där 
leasingavtalet avslutas i augusti. Gymnasiet har för avsikt att köpa ut 
lastbilen till en kostnad av 1,7 miljoner kronor exklusive moms.   

Kommunen har förmånligare räntor samt möjligheten att bestämma 
avskrivningstiden vilket gör det förmånligare att köpa ut lastbilen än att 
fortsätta leasa. 

Finansiering 
Investeringar behöver anslås på tre miljoner för inventarier till 
Sonfjällsskolan, samt en miljon sju hundratusen för en lastbil till gymnasiet. 

Förslag från beredande organ 

Bildningsutskottets förslag: 

Kommunfullmäktige bifaller 3 miljoner kronor för inventarier till 
Sonfjällsskolan samt 1,7 miljoner kronor för en lastbil till gymnasiet. 

Förslag under sammanträdet 

Karin Holmin (VH) biträdd av Bo Danielsson (V) och Johan Fredholm (M) 
föreslår att kommunstyrelsen beslutar enligt bildningsutskottets förslag. 
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Beslutsgång 

Ordförande frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt bildningsutskottets 
förslag och fastslår att svaret är ja. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Förvaltningschef bildning 
Ekonomichef 
Ekonom bildning 
Rektor Sonfjällsskolan 
Rektor gymnasiet 
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Lokalbehov Funäsdalens skola 

Beslut 

Kommunstyrelsen lägger rapporten till handlingarna. 

Ärende 

Kommunstyrelsen uppdrog vid sammanträdet den 15 maj till 
fastighetsavdelningen att ta fram ytterligare lokaler för Funäsdalens skola, då 
minst två klassrum behövs inför läsåret 2024–2025. 

Fastighetsavdelningen har genomfört en upphandling av moduler för 
klassrum och presenterar ett förslag till tilldelningsbeslut. Till kostnaden som 
presenteras i tilldelningsbeslutet tillkommer kostnader för markarbeten med 
mera där modulerna ska placeras. 

Förslag under sammanträdet 

Ordförande Lars-Gunnar Nordlander (S) förslår att kommunstyrelsen lägger 
rapporten till handlingarna. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt hans eget förslag och 
fastslår att svaret är ja. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Fastighetschef 
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Personlig assistent IDAMIC Funäsdalen 

Beslut 

Kommunstyrelsen skjuter inte till några medel för personlig assistent vid 
IDAMIC i Funäsdalen. 

Ärende 

En person går ut anpassad gymnasieskola i juni 2024 och har beslut om 
daglig verksamhet enligt § 9:10 LSS. Personen har behov av ständig tillsyn 
och att någon alltid finns fysiskt nära för aktiv tillsyn, omsorg och 
handgriplig hjälp under dagliga aktiviteter. Personen blir orolig vid ensamhet 
och kan bli utåtagerande vid stress och som därför behöver bemötas med 
lågeffektivt arbetssätt. 
 
Personen saknar tidsuppfattning, kan säga några ord på svenska och 
kommunicerar genom att läsa och skriva samt sparsamt via teckenspråk. 
Personen kan bli utåtagerande om omgivningen inte förstår och kan då 
fysiskt slå personer i sin närhet. Personen har inget utbyte av att träffa andra 
varför personen under gymnasietiden har varit ensam med pedagog i 
klassrum. Personen behöver stöd vid toalettbesök, nära fysiskt stöd samt 
verbalt stöd för att kunna utföra aktiviteter. Befintlig budget för IDAMIC 
Funäsdalen har inget utrymme för det behov av personlig assistans som 
krävs för att kunna verkställa beslut om daglig verksamhet. 

I IDAMICs verksamhet i Funäsdalen finns inga ekonomiska eller personella 
resurser att verkställa beslut om daglig verksamhet. Efter samtal med 
personal på den anpassade gymnasieskolan framkommer det att personen har 
haft assistans hela tiden. 

Finansiering 
487 200 kronor finansieras från kommunstyrelsens konto för oförutsedda 
utgifter. 

Förslag från beredande organ 

Samhällsutvecklingsutskottets förslag: 

Kommunstyrelsen skjuter till 487 200 kronor för personlig assistent vid 
IDAMIC i Funäsdalen för att kunna verkställa biståndsbeslut. 
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Förslag under sammanträdet 

Ordförande Lars-Gunnar Nordlander (S) föreslår att kommunstyrelsen inte 
skjuter till några medel för personlig assistent vid IDAMIC i Funäsdalen. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt hans eget förslag och 
fastslår att svaret är ja. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Förvaltningschef samhällsutveckling 
Enhetschef IDAMIC Funäsdalen 
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Medlemskap i gränskommittén Fellesrådet 

Beslut 

Kommunstyrelsen accepterar inbjudan och ansluter kommunen till 
Fellesrådet. 

Medlemskapet finansieras med pengar ur kommunstyrelsens konto för 
oförutsedda utgifter. 

Ärende 

Kommunen har tillsammans med länets övriga kommuner och kommunerna 
i Trøndelag erbjudits medlemskap i gränskommittén Fellesrådet. Fellesrådet 
är en av Nordiska ministerrådets gränskommittéer och främjar 
nationsöverskridande samarbete mellan Trøndelag och Jämtland-Härjedalen. 

Förslag från beredande organ 

Kommunledningsutskottets förslag: 

Kommunstyrelsen accepterar inbjudan och ansluter kommunen till rådet. 

Medlemskapet finansieras med pengar ur kommunstyrelsens konto för 
oförutsedda utgifter. 

Förslag under sammanträdet 

Bo Danielsson (V) biträdd av Lars-Olof Mattsson (M) och 
Karin Holmin (VH) föreslår att kommunstyrelsen beslutar enligt 
kommunledningsutskottets förslag. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt 
kommunledningsutskottets förslag och fastslår att svaret är ja. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Förvaltningschef samhällsutveckling 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 
2024-06-13 

Ks § 130 Dnr KS 2024/521 
 

 

Kommunledningsförvaltningens organisation 

Beslut 

Kommunstyrelsen fastställer kommunledningsförvaltningens nya 
organisation, med ändringen att kommunledningsförvaltningens 
kommunikatörer direkt underställs kommunchefen. 

Organisationen träder i kraft 1 september. 

Ärende 

Kommunledningsförvaltningen har ett behov av en organisationsöversyn 
som ska skyndsamt hanteras. En organisationsöversyn är en viktig åtgärd 
och ett omfattade arbete som ställer krav på tydlig koppling mellan 
anledningen till organisationsförändring och framtida behov för 
förvaltningen. 
 
Frågeställningar som ska hanteras är följande enligt uppdraget: 
• Verkställa beslut om besparing inom kommunledningsförvaltningen  
• Rekrytering av IT-chef exklusive kansliet 
• Kommunchefens instruktioner 
 
HR-chefen har utrett frågan och tagit fram ett förslag till ny organisation för 
kommunledningsförvaltningen. 

Finansiering 
De förändringar som föreslås ryms inom kommunledningsförvaltningens 
beslutade budget. 

Förslag från beredande organ 

Kommunledningsutskottets förslag: 

Kommunstyrelsen fastställer kommunledningsförvaltningens nya 
organisation, med ändringen att kommunledningsförvaltningens 
kommunikatörer direkt underställs kommunchefen. 
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Förslag under sammanträdet 

Karin Holmin (VH) föreslår att kommunstyrelsen beslutar enligt 
kommunledningsutskottets förslag. 

Ordförande Lars-Gunnar Nordlander (S) föreslår att kommunstyrelsen 
beslutar enligt kommunledningsutskottets förslag med tillägget att den nya 
organisationen träder i kraft 1 september. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt 
kommunledningsutskottets förslag med hans eget tillägg och fastslår att 
svaret är ja. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
HR-chef 
Kommunarkivarie 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 
2024-06-13 

Ks § 131 Dnr KS 2024/550 
 

Sommarbonus för timanställda inom vård, omsorg, 
kök, service samt barnomsorg 

Beslut 

Kommunstyrelsen inför ett bonussystem för timanställda i Härjedalens 
kommun inom verksamheterna vård, omsorg, kök, service och barnomsorg. 

Ärende 

Att bemanna verksamheter inom vård, omsorg, kök, service och barnomsorg 
är en utmaning över hela landet. Det pågår nu ett arbete för att kunna 
säkerställa hur kommunen ska kunna leverera den service som medborgarna 
enligt lag har rätt till och samtidigt kunna ge medarbetare återhämtning i 
form av lagstadgad sommar-semester.  
 
Somrarna 2022 och 2023 hade kommunen ett bonussystem i enlighet med 
detta förslag, något som fallit mycket väl ut. Sommaren 2022 fick 72 
personer del av sommarbonusen och sommaren 2023 var siffran 78 personer. 
Bonusen motiverade till arbete och till att söka arbete hos Härjedalens 
kommun eller att utbilda sig vidare inom kommunens olika yrken.  
 
För att kunna säkerställa att medborgarna får den service de enligt lag har 
rätt till samt att säkerställa medarbetarnas återhämtning föreslår 
kommunledningsförvaltningen att införa en sommarbonus för timanställda 
inom vård, omsorg, kök, service och barnomsorg. Medarbetare som utför 
arbete på timanställning i totalt minst 300 timmar under månaderna juni, juli 
och augusti får en bonus på 6 000 kr före skatt. 
 
Sommarbonus ska utvärderas efter varje sommar och beslutas av 
förvaltningschef efter behov inför varje sommar.  

Enligt semesterlagen har medarbetare rätt till 4 veckors sammanhängande 
semester under juni-juli-augusti (huvudsemester) för återhämtning och vila. 
Att införa sommarbonusen motverkar intern konkurrens mellan 
förvaltningarna. 

Finansiering 
Kostanden beräknas inte överstiga 450 000 kronor. Sommarbonusen bör 
finansiera sig själv då varje arbetstimme som kan läggas på timanställda 
minskar kostnaden för övertid med mer än dubbla kostnaden för timlön. 
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Kommunstyrelsen 
2024-06-13 

Ks § 131, fortsättning Dnr KS 2024/550 
 
Tjänstemannaförslag 

Kommunledningsförvaltningen föreslår att kommunstyrelsen beslutar införa 
ett bonussystem för timanställda i Härjedalens kommun inom 
verksamheterna vård, omsorg, kök, service och barnomsorg. 

Förslag under sammanträdet 

Karin Holmin (VH) biträdd av Billy Anklew (SD) föreslår att 
kommunstyrelsen beslutar enligt förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt förvaltningens 
förslag och fastslår att svaret är ja. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
HR-avdelningen 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 
2024-06-13 

Ks § 132 Dnr KS 2024/520 
 

 

Detaljplan Funäsdalen 8:112 

Beslut 

Kommunstyrelsens förslag: 

Kommunfullmäktige antar detaljplan för Funäsdalen 8:112. 

Ärende 

Miljö- och byggnämnden har tagit fram en detaljplan för Funäsdalen 8:112. 
Planen syftar till att möjliggöra förtätning och nybyggnation i centrala delar 
av Funäsdalen. Syftet är att tillskapa en variation av bostäder samt en 
flexibilitet för nya verksamheter och utöka bykärnans serviceutbud samtidigt 
som nya ytor för vistelse vid Funäsdalssjön tillskapas. Inom planområdet 
finns en central kommunal tomt, där även vårdboende prövas. Syftet är att nå 
de mål som finns i kommunens översiktsplaner, LIS-tillägg, fördjupade 
översiktsplan och bostadsförsörjningsprogram - att bygga lägenheter främst 
avsedda för permanentboende i Funäsdalen samtidigt som förutsättningarna 
för kommunal service kan utökas. 

Vidare är syftet att tillskapa byggrätter med hög kvalité som anpassas till de 
kulturhistoriskt värdefulla områdena nära Funäsdalens kyrka, Fjällmuseet 
och Fornminnesparken. 

Syftet är också att nybyggnation anpassas såväl till terräng som till platsens 
värden. Dessutom är syftet att förbättra trafikmiljön vid Rörosvägen och 
upphäva gällande detaljplaner som sammanfaller med Rörosvägens 
vägområde, detta då vägen är statlig.  

Planförslaget innebär att verksamhetsområdet för vatten och avlopp behöver 
utökas i Funäsdalens by. Enligt Mark- och exploatering i Härjedalens 
kommun, behövs inget exploateringsavtal tas fram. 

Förslag från beredande organ 

Kommunledningsutskottets förslag: 

Kommunfullmäktige antar detaljplan för Funäsdalen 8:112. 

Förslag under sammanträdet 

Johan Fredholm (M) biträdd av Billy Anklew (SD) föreslår att 
kommunstyrelsen beslutar enligt kommunledningsutskottets förslag. 

  

23



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 
2024-06-13 

Ks § 132, fortsättning Dnr KS 2024/520 
 

 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt 
kommunledningsutskottets förslag och fastslår att svaret är ja. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Planingenjör 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 
2024-06-13 

Ks § 133 Dnr KS 2024/478 
 

 

Färdtjänsttaxa 

Beslut 

Kommunstyrelsens förslag: 

Kommunfullmäktige fastställer färdtjänsttaxan. 

Färdtjänsttaxan ska justeras vid årsskiftet med första justering 2025-01-01, 
justering ska ske utifrån KPI för senaste 12-månadersperiod per sista 
september, i relation till motsvarande period föregående 12-månadersperiod. 

Om KPI är negativ ska taxan inte justeras nedåt. 

Ärende 

Kommunen ansvarar för medborgarnas rätt till färdtjänst men kan lämna 
över utförandet till en regional kollektivtrafikmyndighet, vilket kommunen 
också har gjort. 

Färdtjänsttaxan är baserad på taxan för den allmänna kollektivtrafiken i 
länet. Taxan för den allmänna kollektivtrafiken har nu ändrats på ett sådant 
sätt att den inte längre är lämplig att använda som en förlaga för 
färdtjänsttaxan. Därför har man vid regionen tagit fram ett förslag till 
färdtjänsttaxa, med priser som baseras på resans längd och som årligen 
räknas upp enligt konsumentprisindex. 

Förslag från beredande organ 

Kommunledningsutskottets förslag: 

Kommunfullmäktige fastställer färdtjänsttaxan. 

Färdtjänsttaxan ska justeras vid årsskiftet med första justering 2025-01-01, 
justering ska ske utifrån KPI för senaste 12-månadersperiod per sista 
september, i relation till motsvarande period föregående 12-månadersperiod. 

Om KPI är negativ ska taxan inte justeras nedåt. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt 
kommunledningsutskottets förslag och fastslår att svaret är ja. 

_____ 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 
2024-06-13 

Ks § 134 Dnr KS 2024/552 
 

Tilläggsanslag fastighetsinvesteringar 

Beslut 

Kommunstyrelsens förslag: 

Kommunfullmäktige beviljar ett tilläggsanslag för fastighetsinvesteringar på 
10 miljoner kronor. 

Ärende 

Kommunen har ett fastighetsbestånd som till vissa delar behöver omfattande 
underhållsåtgärder. Ett exempel är Svegsmon vars avloppssystem måste 
renoveras. På andra ställen där kommunen behöver riva och bygga nytt, som 
till exempel Södra skolan i Sveg, behövs anslag för projekteringar. I 
samband med nybyggnationer och liknande aktiviteter i övrigt kan det också 
bli aktuellt att förvärva kompletterande markområden eller byggnader. 

Ett generellt anslag från fullmäktige ger verksamheterna och 
kommunstyrelsen möjlighet att arbeta flexibelt med investeringsfrågorna 

Finansiering 
Investeringarna är nödvändiga för att kunna fortsätta bedriva verksamhet i 
lokalerna samt skapa beslutsunderlag för kommande investeringsbeslut  

Tjänstemannaförslag 

Kommunledningsförvaltningen föreslår att kommunfullmäktige beviljar ett 
tilläggsanslag för fastighetsinvesteringar på 10 miljoner kronor. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt förvaltningens 
förslag och fastslår att svaret är ja. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Ekonomichef 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 
2024-06-13 

Ks § 135 Dnr KS 2024/92 
 

Budget 2025 

Beslut 

Kommunstyrelsens förslag: 

Kommunfullmäktige antar förslaget till budget med ändringen att i man i 
investeringsplanenens poster ”Renhållning” och ”VA 2025” istället använder 
de summor som Vatten och miljöresurs mitt AB har angett i sin 
investeringsplan för 2025–2027. 

Ärende 

Centerpartiet, Moderaterna och Socialdemokraterna har tillsammans tagit 
fram ett förslag till budget 2025. 

Förslag under sammanträdet 

Ordförande Lars-Gunnar Nordlander (S) föreslår att kommunfullmäktige 
antar förslaget till budget med ändringen att i investeringsplanenens poster 
”Renhållning” och ”VA 2025” istället använda de summor som Vatten och 
miljöresurs mitt AB har angett i sin investeringsplan för 2025–2027. 

Karin Holmin (VH) biträdd av Billy Anklew (SD), Bo Danielsson (V) och 
Margareta Mahmoud-Persson (KD) föreslår att kommunstyrelsen beslutar 
enligt ordförandes förslag, med de ändringar som framgår i det till ärendet 
hörande dokumentet ”Mål och budget 2025”. 

Protokollsanteckning 

Bo Danielsson (V) får föra till protokollet att han i princip anser att 
Härjegårdar fastighets AB:s fastighetsbestånd inte bör säljas. 
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Beslutsgång 

Ordförande frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt hans eget förslag 
eller enligt Holmins förslag och fastslår att kommunstyrelsen beslutar enligt 
hans eget förslag. 

Omröstning begärs. Ordförande klargör beslutsgången vid omröstningen. Ja 
för hans eget förslag, nej för Holmins förslag. 
Ja: Anders Häggkvist (C), Lisa Sjelin (C), Johan Fredholm (M), 
Lars-Olof-Mattsson (M), Tomas Jonsson (S), Lars-Gunnar Nordlander (S). 
Nej: Margareta Mahmoud-Persson (KD), Billy Anklew (SD), 
Jan Johansson (SD), Bo Danielsson (V), Karin Holmin (VH). 
Ordförande fastslår att kommunstyrelsen med sex ja-röster mot fem 
nej-röster beslutar enligt hans eget förslag. 
Reservation 

Margareta Mahmoud-Persson (KD), Billy Anklew (SD), 
Jan Johansson (SD), Bo Danielsson (V) och Karin Holmin (VH) reserverar 
sig mot kommunstyrelsens beslut. 
_____ 
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Ks § 136  
 

 

Meddelanden 

Ärende 

Kommunstyrelsen delges följande meddelanden: 

Arbetsmiljöverket, Avslutat ärende 2023/039688. Dnr KS 2023/870 

Länsstyrelsen, Information om folkbokföring av skyddsbehövande från 
Ukraina 

Miljö- och byggnämnden, Kontroll av livsmedelsverksamhet - Lofsdalens 
skola. Dnr KS 2024/448 

Ljusnan-Voxnan vattenvårdförbund, Årsbokslut 2023 

Ljusnan-Voxnan vattenvårdsförbund, förslag till verksamhetsberättelse 2023 

Ljusnan-Voxnan vattenvårdsförbund, förslag till budget 2025 

Ljusnan-Voxnan vattenvårdsförbund, förslag till kostnadsfördelning 2025 

Ljusnan-Voxnan vattenvårdsförbund, förslag till nya stadgar 

Ljusnan-Voxnan vattenvårdsförbund, revisionsberättelse verksamhetsår 
2023 

Ljusnan-Voxnan vattenvårdsförbund, styrelseprotokoll 2024-04-16 

Ljusnan-Voxnan vattenvårdsförbund, förslag till kommunikationsplan 2025 

Orsa kommun, planeringsstrategi inklusive beslut 

Sveriges kommuner och regioner, Samisk språkvecka 2024 

SmåKom, nyhetsbrev juni 2024 

_____ 
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Delegationsbeslut 

Ärende 

Kommunstyrelsen delges rapporter om delegationsbeslut som kan 
överklagas med laglighetsprövning och som fattats sedan senaste 
kommunstyrelsesammanträde. 

Dnr Ärende Beslutsfattare 

Dokument-id 
164988 

Avtalsrapport maj 2024 Flera olika 

KS 20024/116 förstudie spår och leder i 
Vemdalen 

Förvaltningschef 
samhällsutveckling 

KS 2024/482 Timplan, grundskolan Förvaltningschef 
bildning 

KS 2024/578 Överlåtelse av Funäsdalens 
idrottsplats 

Förvaltningschef 
samhällsutveckling 

_____ 
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Redovisning Härjedalsförslag 

Beslut 

Kommunstyrelsen lämnar redovisningen till kommunfullmäktige. 

Ärende 

Kommunstyrelsen tar del av en uppföljning av vilka förslag som sedan 
Härjedalsförslag infördes har lämnats till kommunen, samt vilka av dessa 
förslag som har väckts som ärenden i en nämnd eller avvisats, vilka förslag 
som ännu bereds, vilka som har bifallits eller avslagits, samt verkställigheten 
av eventuellt bifallna förslag. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om kommunstyrelsen lämnar rapporten till 
kommunfullmäktige och fastslår att svaret är ja. 

_____ 
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Redovisning ej färdigberedda medborgarförslag 

Beslut 

Kommunstyrelsen lämnar redovisningen till kommunfullmäktige. 

Ärende 

Redovisning av vilka medborgarförslag som ännu inte är färdigberedda 
presenteras för kommunstyrelsen. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om kommunstyrelsen lämnar redovisningen till 
kommunfullmäktige och fastslår att svaret är ja. 

_____ 
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Redovisning verkställighet bifallna medborgarförslag 

Beslut 

Kommunstyrelsen lämnar redovisningen till kommunfullmäktige. 

Ärende 

Redovisning av hur bifallna medborgarförslag har verkställts presenteras för 
kommunstyrelsen. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om kommunstyrelsen lämnar redovisningen till 
kommunfullmäktige och fastslår att svaret är ja. 

_____ 
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Redovisning ej färdigberedda motioner 

Beslut 

Kommunstyrelsen lämnar redovisningen till kommunfullmäktige. 

Ärende 

Redovisning av vilka motioner som ännu inte är färdigberedda presenteras 
för kommunstyrelsen. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om kommunstyrelsen lämnar redovisningen till 
kommunfullmäktige och fastslår att svaret är ja. 

_____ 
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2024-06-13 

Ks § 142 Dnr KS 2024/544 
 

Redovisning verkställighet bifallna motioner 

Beslut 

Kommunstyrelsen lämnar redovisningen till kommunfullmäktige. 

Ärende 

Redovisning av hur bifallna motioner har verkställts presenteras för 
kommunstyrelsen. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om kommunstyrelsen lämnar redovisningen till 
kommunfullmäktige och fastslår att svaret är ja. 

_____ 
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Ks § 143 Dnr KS 2024/594 
 

Översyn av samverkansavtal gällande gemensamma 
nämnden för upphandling, lagerhållning och 
distribution av sjukvårdsprodukter samt hjälpmedel 

Beslut 

Kommunstyrelsens förslag: 

Kommunfullmäktige antar samverkansavtalet. 

Ärende 

Region Jämtland-Härjedalen föreslår ett reviderat samverkansavtal gällande 
gemensamma nämnden för upphandling, lagerhållning och distribution av 
sjukvårdsprodukter samt hjälpmedel. 

Revideringen består främst av redaktionella ändringar. 

Gemensamma nämnden för upphandling, lagerhållning och distribution av 
sjukvårdsprodukter samt hjälpmedel föreslår att kommunfullmäktige 
fastställer reviderat samverkansavtal gällande nämnden. 

Förslag under sammanträdet 

Ordförande Lars-Gunnar Nordlander (S) biträdd av Anders Häggkvist (C) 
och Karin Holmin (VH) föreslår att kommunfullmäktige antar 
samverkansavtalet. 

Beslutsgång 

Ordförande frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt hans eget förslag och 
fastslår att svaret är ja. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Region Jämtland-Härjedalen 
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2024-06-13 

Ks § 144  
 

Övrig fråga, bolagsstyrelse Härjegårdar fastighets AB 

Ärende 

Billy Anklew (SD) frågar om inte Härjegårdar fastighets AB:s 
bolagsstyrelse kan utgöras av kommunledningsutskottet. Ordförande 
Lars-Gunnar Nordlander (S) svarar att det kan vara en god idé och lovar att 
undersöka möjligheterna att ordna det så. 

_____ 
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Övrig fråga, återrapportering från de kommunala 
bolagens styrelsemöten 

Ärende 

Karin Holmin (VH) undrar om inte det är möjligt att kommunstyrelsen på 
mer regelbunden basis får återrapporteringar från de kommunala bolagens 
styrelsemöten. Ordförande Lars-Gunnar Nordlander (S) lovar att undersöka 
möjligheterna till detta. 

_____ 
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Ks § 146  
 

Övrig fråga, uppföljning av riktlinjen för lönebildning 

Ärende 

Karin Holmin (VH) önskar uppföljning hur riktlinjen för lönebildning 
efterlevs. Ordförande Lars-Gunnar Nordlander (S) lovar en information i 
samband med att kommunledningsutskottet behandlar arbetsgivarfrågor. 

_____ 
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Ks § 147  
 

Övrig fråga, utvärdering av den politiska 
organisationen 

Ärende 

Karin Holmin (VH) undrar om det har gjorts någon utvärdering av den för 
närvarande gällande politiska organisationen. Ordförande 
Lars-Gunnar Nordlander (S) meddelar att då tiden för innevarande 
mandatperiod endast till hälften har gått har det hittills inte varit aktuellt med 
någon utvärdering, men att det bör bli aktuellt till nästkommande vår.  

_____ 
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Kommunstyrelsen 
2024-06-13 

Ks § 148  
 

 

Övrig fråga, översyn skolområden 

Ärende 

Karin Holmin (VH) frågar om det pågår någon översyn av kommunens 
skolorganisation. Ordförande Lars-Gunnar Nordlander (S) svarar att för 
närvarande pågår ingen sådan översyn, men med tanke på det ekonomiska 
läge i vilket kommunen befinner sig är det inte omöjligt att en översyn kan 
bli tvunget. 

_____ 
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Ks § 149  
 

Samordningsförbundets verksamhet, information 

Ärende 

Samordningsförbundet samordnar samverkan mellan kommun, region, 
Arbetsförmedlingen och Försäkringskassan för att individer som har behov 
av samordnat stöd ska komma närmare arbete eller studier. Förbundschef 
Sara Comén lämnar kommunstyrelsen en information om förbundets 
verksamhet under 2023. 

_____ 

42



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 
2024-06-13 

Ks § 150  
 

Räddningstjänstförbundets verksamhet, information 

Ärende 

Förbundschef Lars Nyman lämnar kommunstyrelsen en information om 
Räddningstjänstförbundets verksamheter. 

_____ 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 
2024-06-13 

Ks § 151  
 

Industriell symbios 

Ärende 

Projektledare Franziska Gandert tillsammans med näringslivsutvecklare 
Tomas Mann lämnar kommunstyrelsen en information om projektet 
Industriell symbios. 

_____ 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 
2024-06-13 

Ks § 152  
 

Ekonomisk uppföljning 

Ärende 

Ekonomichef Ola Regnander lämnar kommunstyrelsen en information om 
kommunens ekonomiska ställning till och med maj 2024. 

Prognosen är att kommunen vid årets slut kommer att göra ett cirka 27 
miljoner kronor sämre än budgeterat resultat. 

_____ 

Beslutet skickas till: 
Kommunens revisorer 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 
2024-06-13 

Ks § 153  
 

 

Rekrytering av ny kommunchef, information 

Ärende 

Ordförande Lars-Gunnar Nordlander (S) lämnar kommunstyrelsen en 
information om rekryteringen av ny kommunchef. Då senast 
kommunstyrelsen informerades hade sex personer sorterats ut som 
intressanta. Fyra av dem har nu intervjuats. Efter intervjuerna var 
rekryteringsgruppen (kommunstyrelsens presidium) överens om två 
kandidater att gå vidare med. 

Kommunledningsutskottet har bjudits in att träffa kandidaterna kommande 
måndag, därefter ska ledningsgruppen och fackliga representanter träffa 
dem. Förhoppningsvis kan kommunledningsutskottet den 26 juni 
sammanträda för att fatta beslut om vem som ska erbjudas anställningen.  

_____ 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 
2024-06-13 

Ks § 154  
 

 

Lokaler för Södra skolan i Sveg, information 

Ärende 

Kommunchef Gunnel Gyllander redovisar kommunens kostnader för att med 
hjälp av moduler tillfälligt tillgodose Södra skolans behov av lokaler. 

_____ 
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